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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Sikeres lehet az önkormányzatoknak adott földterület 
hasznosítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  portálon  megjelent  „A kormány  1200  hektár  állami  földdel  segíti  a  hátrányos
helyzetű települések lakosságát„ című cikk szerint:

„A  szociálisan  rászorulók  megsegítése  érdekében  indított  program  keretében  17  megye  109
települése nyújtott be sikeres kérelmet - mondta el Nagy István agrárminiszter az MTI-nek. Így, a
kormány döntése alapján 371 földterület, összesen több mint 1230 hektár állami föld kerül 5 és 15
év közötti időszakra ingyenesen a települési önkormányzatok használatába.”

Kérdezem Önt:

1. Átlagosan mekkora földterületet kaptak az önkormányzatok? 

2. A tervek alapján hogyan fogják hasznosítani a földterületeket az önkormányzatok? 

Budapest, 2019. október 12.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció


